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Zápisnica z členskej schôdze Slovenskej diabetologickej spoločnosti, ktorá sa

uskutočnila dňa 10.09.2020 Miesto konania: Patria, Štrbské Pleso

18:05 hod Prítomní: 58 členov SDS

Prítomní členovia SDS boli informovaní o nutnosti urobiť 30 minútovú prestávku, aby sa

dodržali stanovy, nakol'ko na schôdzi nie je nadpolovičná väčšina členov SDS .

Členská schôdza začala 018:50 (mená uvádzané bez titulov)

Doničová otvorila členskú schôdzu, odhlasovaní boli navrhnutí členovia mandátovej

komisie (Mandátová komisia: Schroner, Merčiaková) a overovateľa zápisnice

(Novodvorský, Kolény). Oboznámila prítomných o programe, ktorý bol jednohlasne

schválený všetkými prítomnými (58 hlasov).

Program členskej schôdze:

1.Rašlová predniesla Správu o činnosti výboru SDS za obdobie 2019-2020 (Príloha č. 1).

Hlasovanie: 55 členov hlasovalo za prcdncsené znenie Správy o činnosti 2019-2020, 3členov

sa zdržalo hlasovania, nikto nebol proti.

2. Správa o hospodárení SDS za rok 2019. Predniesol Uličiansky (Príloha č. 2).

Celkovo má SDS pozitívnu ekonomickú bilanciu. Napriek zníženiu poplatkov pre sponzorov

za účast' na Diabetologickych dňoch 2019 sa príjem z organizovania Diabetologických dní

neznížil.

Hlasovanie: 58 za prednesenú Správu o hospodárení, zdržal sa 0, proti O.

3.Správa kontrolnej a revíznej komisie (RK)

Správu predniesol člen revíznej komisie (RK) Plášil (Predseda revíznej komisie Radolec sa

zo zdravotných dôvodov nemohol členskej schôdze zúčastniť). Kontrolná a revízna komisia

nezistila žiadne nedostatky v činnosti výboru SDS. Správa kontrolnej a revíznej komisie bola

jednohlasne schválená počtom hlasov 58, nikto sa nezdržal.
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4. Rôzne

a) Diskutovalo sa o ďalšom postupe ohľadom lepšieho bodového ohodnotenia práce

diabetológov Nový bodovník, ktorý už bol schválený MZ SR, stále čaká na finančné ocenenie

jednotlivých výkonov na MF SR. V súčanosti je potrebné zjednotiť bodovanie vo všetkých

diabetologických ambulanciách na Slovensku.

Hlasovanie: 58 členov za, O proti, O sa zdržalo hlasovania

Uznesenia: l. Výbor SOS bude žiadať zdravotné poisťovne písomne, ale aj osobne o lepšie

bodové ohodnotenie práce diabetológov.

Zápisnica z členskej schôdze bola schválená mandátovou komisiou a overovatel'mi.

Doc. MUDr. Katarína Rašlová, CSc. predsedkyňa SOS

Doc. MUDr. Viera Doničová, PhD. vedecký sekretár SOS

Doc. MUDr. Zbynek Schroner, PhD. podpredseda SOS !
~M)I'Ú

Slovenska uianetologíc.,«
spoločnost

Cukrová 3,81322 Bratislava
IČO: 31 773 222

2


